
Interpelácia č. 106/2015   
 

 
8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.12.2015  
 
 
Ing. Gore: 
Tak, ako na každom riadnom mestskom zastupiteľstve pýtam sa, aké úkony boli vykonané za 
posledný štvrťrok na projekte Revitalizácia hrad Parič.  
 
Ing. Sabaková: 
Na predmetnom projekte posledné obdobie prebieha verejné obstarávanie na dodávateľa 
stavebných prác hlavného chodníka. Podľa našich informácii, vieme, že boli otvorené obálky 
a je to celé na posúdení na Úrade vlády. Čiže čakáme za stanoviskom Úradu vlády, aby sa 
vedela táto súťaž uzatvoriť. Nerobíme to my, robí to externá firma, čiže v podstate  s nimi len 
komunikujeme.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.12.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


